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VISU KOMITEJU APVIENOTĀ KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 5. 

 

2024. gada 7. martā.  

Baložu pārvaldes sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāji - Domes priekšsēdētājs Juris Žilko, Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks 

Aigars Vītols.  

 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums,  Rihars Gorkšs, Gatis Līcis, Indra Priede.  

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne, Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars 

Melnieks, vadītāja vietnieces Andra Vanaga, Tatjana Tihoņenko, Energopārvaldnieks Andris 

Jēkabsons, Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja 

Kristīne Danovska, Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa, Uzņēmējdarbības 

komunikācijas projektu vadītāja Signija Šulce, Eksperte telpiskās plānošanas un būvniecības 

jautājumos Monta Ābele-Sedliņa. 

 

Sociālais dienesta juriste Ilze Birzule.  

SIA “Ķekavas nami” valdes loceklis Raivo Lācis. 

SIA “Baložu komunālā saimniecība” valdes loceklis Aivars Graikstis.  

“Ķekavas novada Sporta centrs” galvenais saimniecības vadītājs Reinis Zobens.  
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Darba kārtība 

 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada pašvaldības 

nolikums” apstiprināšanu;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības darba reglamenta apstiprināšanu;  

3. Informatīvs - Par SIA “Baložu komunālā saimniecība” 2023. gada budžeta izpildi;  

4. Par pirmā stāva telpu Meistaru ielā 43, Valdlaučos nodošanu valdījumā  Pašvaldības 

aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas 

uzdevumu uzdošanu;  

5. Par nedzīvojamās ēkas (ambulances) Gaismas ielā 15, Ķekavā nodošanu valdījumā  

Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un 

pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu;  

6. Par Pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu nodošanu lietošanā Pašvaldības iestādei 

“Ķekavas novada Sporta centrs”;  

7. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos "Sociālās 

palīdzības pabalsti Ķekavas novadā";  

8. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu virtuves telpu, palīgtelpu, iekārtu un 

inventāra nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA „Baltic Restaurants Latvia” ēdināšanas 

pakalpojuma izpildei;  

9. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2024. 

gada aktualizāciju;  

10. Par atklātu projektu iesniegumu atlasi ES kohēzijas politikas programmas 2021. -2027. 

gadam pasākuma "Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam" otrajai atlases kārtai;  

11. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

12. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu apstiprināšanu konkursa 

“Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Ķekavas novadā!”” projekta  

īstenošanai;  

13. Informatīvs - Par Daugmales Multifunkcionālā Centra apkures katlu maiņu. 

14. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu. 

 

 

Juris Žilko atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, informē, ka ir iesniegts priekšlikums par darba kārtības 

papildināšanu ar piebalsojamo jautājumu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Jerums, Juris Žilko, Valts Variks, Andra Vanaga.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Aigara Vītola -  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu  - Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādes 

uzsākšanu, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds 

Keisters, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

2. Priekšlikums no Valta Varika - 

Darba kārtībā  iekļaut informatīvu jautājumu par drošības mācībām 06.03.2024., 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 6 (Arnolds Keisters, Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

Par balsojumu izsakās Valts Variks - balsoja “par”, jo uzskata, kas šis jautājums bija jāiekļauj 

darba kārtībā sakarā ar to, ka 6. martā pašvaldībā tika organizētas drošības mācības, par 

kurām visi deputāti netika informēti.  

 

 

J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 7. marta sēdes darba kārtību. 

 

 

 



1. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada pašvaldības 

nolikums” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:10:33) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs.  Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 1.jūlija saistošie 

noteikumi Nr. 13/2021 “Ķekavas novada pašvaldības nolikums” ir izdoti uz likuma “Par 

pašvaldībām” normu pamata, kas, pamatojoties uz Pašvaldību likuma Pārejas noteikumu 

1.punktu, ir zaudējis spēku 2023.gada 1.janvārī. Pašvaldību likums paredz jaunu, atšķirīgu 

regulējumu attiecībā uz pašvaldības nolikuma izstrādāšanu, tajā skaitā atsevišķu jautājumu 

noteikšanu pašvaldības darba reglamentā, kas līdz šim ir paredzēti Ķekavas novada 

pašvaldības 2021.gada 1.jūlija saistošajos noteikumos. Ņemot vērā minēto, ir nepieciešams 

apstiprināt jaunus saistošos noteikumus “Ķekavas novada pašvaldības nolikums”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Aigars Vītols, Elīna Rasnace,  Karina Putniņa, Māris Zelčs, 

Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks, Valts Variks, Arnolds Keisters, Jānis Zvaigzne, Andris 

Ceļmalnieks, Gatis Līcis.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Andris Vītols, Juris Jerums, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks, 

Juris Žilko, Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izteikt Nolikuma 8.2.apakšpunktu šādā redakcijā: 

8.2. teritorijas plānojumu un apbūves kārtību, detālplānojumiem un citiem teritorijas 

plānošanas jautājumiem pēc nepieciešamības, 

Atklāti balsojot  ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

2. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Papildināt Nolikumu ar 25.23.apakšpunktu šādā redakcijā: 

25.23. pieņem lēmumus par zemes ierīcības projektiem un nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķu klasifikāciju, nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu un 

maiņu, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris 

Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  
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3. Priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 23. pantu, nolikuma 22. punkta pēdējo teikumu 

izteikt šādā redakcijā: 

Pašvaldības pakalpojumu pieejamību Ķekavas novada Baldones pilsētas, Baldones 

pagasta un Daugmales pagasta teritorijā nodrošina Baldones un Daugmales pagastu 

pārvalde, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

4. Priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Nolikuma 13. punktu izteikt šādā redakcijā: 

Domes priekšsēdētājam ir divi vietnieki - domes priekšsēdētāja vietnieks izglītības un 

sporta lietu jautājumos un domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības un drošības 

jautājumos. Domes priekšsēdētāja un domes priekšsēdētāja vietnieku amati ir algoti, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 6 (Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 

6 (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

5. Priekšlikums no Gata Līča- 

Papildināt nolikumu ar 14.12.punktu "īsteno pakļautību pār Sabiedrības informēšanas 

un mārketinga nodaļu", 

Atklāti balsojot  ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 6 (Andris 

Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Valts Variks, Karina 

Putniņa) "Atturas" – nav,"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

6. Priekšlikums no Karina Putniņa - 

Papildināt Nolikuma 27.punktu ar 27.6. apakšpunktu "Veic kapitādaļu turētāja 

pārstāvja pienākumus kapitālsabiedrībās. Izpilddirektora vietniekam ir tiesības šo 

pienākumu deleģēt citai administrācijas amatpersonai", 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris 

Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 



7. Priekšlikums no Karina Putniņa - 

Izteikt Nolikuma 9.6. punktu sekojošā redakcijā "kapsētu uzturēšanu", 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" 

– 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Kristīne Hāze, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

8. Priekšlikums no Jura Jeruma  - 

Pirms likvidēt teritoriālās pārvaldes, panākt,lai centralizētā sistēma strādā efektīvi, bez 

problēmu pieteikumu pazušanas, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Elīna 

Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 5 

(Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Kristīne Hāze), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

9. Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka - 

Papildināt un izteikt šādā redakcijā:  

86. Nolikumā noteiktā kārtība nav piemērojama attiecībā uz publisko apspriešanu, kuru 

rīko citos normatīvajos aktos noteiktajā kārtībā, 

Atklāti ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada pašvaldības 

nolikums” apstiprināšanu, 

Atklāti ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 



7 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:41  līdz plkst. 16:58.   
 

 

 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības darba reglamenta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:25:20) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. Ir izstrādāts jauns Ķekavas novada pašvaldības darba 

reglaments. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Aigars Vītols, Māris Zelčs, Juris Jerums,  

 

Sēdes vadību pārņem Aigars Vītols.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļu turpina Valts Variks, Elīna Rasnace,  Jānis Zvaigzne, Māris Zelčs.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Reglamenta 6. punktu izteikt šādā redakcijā: Domes priekšsēdētājs var sasaukt domes 

kārtējo sēdi vismaz trīs darbdienas pirms plānotā norises laika, 

Atklāti balsojot  ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 2 (Edgars Brigmanis, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

2. Priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Reglamenta 35. punktā vārdu "priekšlikumu" aizstāt ar "aicinājumu", pretējā gadījumā 

rodas priekšstats, ka par personas uzklausīšanu deputātiem jābalso, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 2 (Andris Ceļmalnieks, 

Andris Vītols), "Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

 

3. Priekšlikums no Jura Jeruma- 

31.punktu izteikt sekojošā redakcijā: 

"Kārtību sēdē nodrošina sēdes vadītājs. Ja deputāts atkārtoti neievēro kārtību sēdē, to 

fiksē protokolā", 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Juris Jerums, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – 2 (Andris Vītols, 

Arnolds Keisters), "Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 



4. Priekšlikums no Jura Jeruma- 

Reglamentā paredzēt līgumu slēgšanas gradāciju un precizēt gadījumus, kad līgumus 

slēdz domes priekšsēdētājs, bet kad izpildstruktūras vadītājs, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" 

– 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

5. Priekšlikums no Jura Jeruma- 

Visos gadījumos, kad Reglamentā ir izmantoti termini (piem. "publisko tiesību līgums"), 

kuri ir skaidroti kādā citā dokumentā (piem. Nolikumā), sniegt konkrētu atsauci uz 

dokumenta punktu, kur skaidrots izmantotais termins, 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Andris Vītols), "Atturas" 

– 3 (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Kristīne Hāze), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības darba reglamenta apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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3. Informatīvs - Par SIA “Baložu komunālā saimniecība” 2023. gada budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:33:04) 

 

Par jautājumu ziņo Aivars Graikstis.  Sniedz atskaiti par SIA “Baložu komunālā saimniecība” 

2023. gada budžeta izpildi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Aivars Graikstis.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Aigara Vītola- 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

4. Par pirmā stāva telpu Meistaru ielā 43, Valdlaučos nodošanu valdījumā  Pašvaldības 

aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas 

uzdevumu uzdošanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:45:07) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Ir sagatavots lēmumprojekts par līguma slēgšanu ar 

Pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” par 1.stāva 

telpu, Meistaru ielā 43, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, nodošanu valdījumā 

un pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Daiga Ozola, Arnolds Keisters.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pirmā stāva telpu Meistaru ielā 43, Valdlaučos nodošanu valdījumā  Pašvaldības 

aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas 

uzdevumu uzdošanu, 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 



5. Par nedzīvojamās ēkas (ambulances) Gaismas ielā 15, Ķekavā nodošanu valdījumā  

Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un 

pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:49:15) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Ir sagatavots lēmumprojekts par nedzīvojamās ēkas 

(ambulances) Gaismas ielā 15, Ķekavā nodošanu valdījumā  Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas 

novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Daiga Ozola.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nedzīvojamās ēkas (ambulances) Gaismas ielā 15, Ķekavā nodošanu valdījumā  

Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un 

pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu, 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

6. Par Pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu nodošanu lietošanā Pašvaldības iestādei 

“Ķekavas novada Sporta centrs” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:51:10) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Apvienojot Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones 

Sporta komplekss” un Ķekavas novada pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada pašvaldības 

sporta aģentūra”, ir izveidota jauna Ķekavas novada pašvaldības iestāde “Ķekavas novada 

Sporta centrs”, atbilstoši ar Ķekavas novada domes 2014.gada 19.jūnija sēdes lēmumu 

apstiprinātajiem noteikumiem “Ķekavas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

pārvaldīšanas noteikumi”, kas nosaka pārvaldīšanas darbību plānošanu, veikšanu un 

pārraudzību, tai ir nepieciešams nodot lietošanā tos Ķekavas novada pašvaldības nekustamos 

īpašumus, kas bija nodoti lietošanā pašvaldības iestādei “Baldones Sporta komplekss” un 

valdījumā Ķekavas novada pašvaldības aģentūrai “Ķekavas novada pašvaldības sporta 

aģentūra”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Daiga Ozola, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis.  
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu nodošanu lietošanā Pašvaldības 

iestādei “Ķekavas novada Sporta centrs”, 

Atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav. 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

7. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos "Sociālās 

palīdzības pabalsti Ķekavas novadā" 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:02:08) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Birzule.  Ir izstrādāti grozījumi pašvaldības saistošajos noteikumos 

“Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 18.augusta saistošajos noteikumos 

Nr.19/2021 “Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma raksts.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos "Sociālās 

palīdzības pabalsti Ķekavas novadā", 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

 

 



8. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu virtuves telpu, palīgtelpu, iekārtu un 

inventāra nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA „Baltic Restaurants Latvia” ēdināšanas 

pakalpojuma izpildei 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:06:20) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa, Ir sagatavots lēmumprojekts par nodošanu SIA “Baltic 

Restaurants Latvia” bezatlīdzības lietošanā virtuves telpas, palīgtelpas, iekārtas un inventāru 

uz laiku no līguma par ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu noslēgšanas brīža līdz 

2025.gada 30.jūnijam vai pakalpojuma līguma par ēdināšanas pakalpojumu sniegšanu 

pārtraukšanai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Vera Kļaviņa.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu virtuves telpu, palīgtelpu, iekārtu un 

inventāra nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA „Baltic Restaurants Latvia” 

ēdināšanas pakalpojuma izpildei, 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

9. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2024. 

gada aktualizāciju 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:12:00) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ar Ķekavas novada domes 2022. gada 12.oktobra 

lēmumu “Par aktualizētās Ķekavas novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 2030.gadam, 

Ķekavas novada Attīstības programmas 2021.-2027.gadam un Vides pārskata apstiprināšanu” 

veikta Ķekavas novada attīstības programmas 2021.- 2027. gadam investīciju plāna 

apstiprināšana. Saskaņā ar Ministru kabineta 2014. gada 14. oktobra noteikumu “Noteikumi 

par pašvaldību teritorijas attīstības plānošanas dokumentiem” 73. punktu, investīciju plānu 

aktualizē ne retāk kā reizi gadā, ievērojot pašvaldības budžetu kārtējam gadam. Aktualizēto 

investīciju plānu apstiprina ar domes lēmumu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Karina Putniņa, Kristīne Danovska, Aigars Vītols,Valts 

Variks. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 19:10  līdz plkst. 19:15.   
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Debatē Karina Putniņa.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas- 

Sadaļā "Izglītības iestāžu būvniecība un pārbūve" 10. punktā paredzēt 2024. gadā 

12000 EUR meta konkursa organizēšanai multifunkcionālā izglītības un kultūras centra 

rekonstrukcijai, 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols), "Atturas" – 8 (Aigars 

Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.   

 

Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2024. 

gada aktualizāciju, 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

10. Informatīvs - Par atklātu projektu iesniegumu atlasi ES kohēzijas politikas 

programmas 2021. -2027. gadam pasākuma "Infrastruktūra uzņēmējdarbības 

atbalstam" otrajai atlases kārtai 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:38:15) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Informē par atklātu projektu iesniegumu atlasi ES 

kohēzijas politikas programmas 2021. -2027. gadam pasākuma "Infrastruktūra 

uzņēmējdarbības atbalstam" otro atlases kārtu.  

 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Kristīne Danovska, Aigars Vītols.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 



Priekšlikums no Aigara Vītola- 

Pieņemt zināšanai. Gatavot projektu idejas konkursa trešajai kārtai, 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

11. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:45:04) 

 

Par jautājumu ziņo Reinis Zobens. Ir sagatavots Ķekavas novada pašvaldības iestādes 

“Ķekavas novada Sporta centrs” maksas pakalpojumu cenrādis. Komitejā tiek skatīts atkārtoti.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Reinis Zobens,  Jānis Zvaigzne, Edgars 

Brigmanis.  

 

Debatē Valts Variks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas- 

Papildināt lemjošās daļas 2. punktu Šis lēmums stājas spēkā ar 2024.gada 18.martu, 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 
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12. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu apstiprināšanu konkursa 

“Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Ķekavas novadā!”” projekta  īstenošanai 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:56:50) 

 

Par jautājumu ziņo Signija Šulce. Atbilstoši Reģionālās politikas pamatnostādnēm 2021. - 

2027. gadam, viens no mērķiem ir cilvēkkapitāla piesaiste reģionos. Ķekavas novada Attīstības 

programmas 2021.-2027.gadam viena no prioritātēm ir tautsaimniecību veicinoša rīcība. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Signija Šulce, Māris Zelčs, Inese Jēkabsone.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Andra Vītola- 

izteikt nolikumu pievienotajā redakcijā, tehniski precizējot numerāciju pēc 42. punkta. 

Paskaidrojuma rakstā precizēt 8. punktu attiecībā uz sabiedriskās apspriešanas norisi, 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu apstiprināšanu konkursa 

“Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Ķekavas novadā!”” projekta  

īstenošanai, 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



13. Informatīvs - Par Daugmales Multifunkcionālā Centra apkures katlu maiņu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 05:09:15) 

 

Par jautājumu ziņo Andris Jēkabsons. Inormē par situāciju Daugmales Multifunkcionālajā 

Centrā, par nepieciešamību pēc jauniem apkures katliem  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Aigars Vītols, Andris Jēkabsons, Andris Ceļmalnieks, 

Voldemārs Pozņaks, Jānis Zvaigzne.   

 

Debatē Voldemārs Pozņaks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka- 

Sagatavot domes lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai par finansējuma piešķiršanu 

apkures katlu nomaiņai Daugmales multifunkcinālajā centrā. Adrese "Skolas nami", 

Daugmale, Daugmales pag., Ķekavas novads, LV-2124, 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

14. Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 05:36:38) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele-Sedliņa.Informē par  ieceri uzsākt Ķekavas novada teritorijas 

plānojuma izstrādi, ar mērķi izstrādāt normatīvajiem aktiem atbilstošu ilgtermiņa teritorijas 

attīstības plānošanas dokumentu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Monta Ābele-Sedliņa, Jolanta Jansone, Inese 

Jēkabsone, Kristīne Danovska.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Aigars Vītols aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Aigara Vītola- 

Ar tehnisko specifikāciju iepazīstināt Attīstības komitejā, 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 



17 

 

Aigars Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu, 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.20:31 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks:  (2PARAKSTS) Aigars Vītols.  

 

 

Sēdes protokolētāja:    (3PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-3 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


